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P a t o n a i József:

Mindannyian tudjuk, hogy gazdálkodni, talpon maradni még 
a jól szervezett n a g y v á llalatokn ak is milyen nehéz. Ez a 
vállalkozás pedig azokat a szerencsétlen, p e r i fériára s z o 
rult embereket szándékozott felkarolni, akikkel senki nem 
törődik, akik kihulla nak a szociális ellátásból. Aki ezeken 
az embereken segíteni próbál, még akkor is ha ez szinte r e 
ménytelen, akkor is meg kell becsülnünk és meg kell nézni, 
hogy hogyan tudunk segíteni. A célt kell megnézni, azt 
kell megnézni, hogy az alapítvány ügyészi felügyelet alatt 
dolgozott, az APEH revízió megá llapításait  is figyelembe 
kell venni és m indezekkel együtt megállapítható, hogy az 
eddigi módon nem lehet a problémát megoldani, és ha az 
egyik alapító azt látja, természetesen nem jogom, hogy ezt 
egyedül kimondjam, hogy ezek a célok ilyen módon nem tud
nak megvalósulni, akkor nekem is az a véleményem, hogy ezt 
az egész alapítványt meg kell szüntetni az előírás szabályai 
szerint és majd más módon kell ezeken a remény telen h e l y z e t 
ben lévő embereken valahogyan segíteni. A reményt azonban 
nem szabad feladni.

D o m o k o s  István:

Annyit szeretnék elmondani, hogy igyekeztünk visszafogn i az 
alapítvá ny vezetőinek abbéli tevékenységét, hogy túlságosan 
kiterjessze a vállalkozási tevékenységet addig, amíg az 
egyes vá llalkozások még nem nyereségesek.
A létszám növelésével sem értettem egyet, hogy 60 főt f o g 
lalkoztassunk, amikor nincs meg erre a pénzügyi fedezet. 
Többször kifogáso ltam kuratóriumi ülésen, hogy túlzottnak 
tartom az iroda bérletét is, nem kellett volna a rendelő- 
intézetből k i költözn iük és havi 15.000 Ft-ért egy lakást 
bérelni. Én elég sok aggályomat  kifejtettem, de min dig e r ő 
szakos módon visszautasítottak, ezért a végén már oda j u 
tottam, hogy a kuratóriumi ülésekre már el sem mentem, 
mert nem láttam semmi értelmét. Szóba került már t é g l a g y á r 
tás és bútorkészítés is, h iába mondták a műszaki s z a k e m b e 
rek, hogy nincs értelme ezzel foglalkozni, érve i k n e k  nem 
sok foganatja volt.
Nem értem, hogy miért volt szükség ilyen drága ki sbusz v á 
sárlására és igazán felháborodtam, amikor m e g l á t t a m  az i r o 
dában a színes tévét és a videót, amikor a péti objektumban 
az embereknek nem volt még fürdővizük sem. Ez volt a tető
pont, amikor úgy éreztem, hogy ez az alapítv ány nem nekem 
s z ó l .
Nem tudom elfogadni azt sem, hogy ezek a csökkent m u n k a k é 
pességű emberek nem tudnak teljes értékű m unkát végezni. 
Nem tudom elhinni, hogy ezek az emberek nem tudnak u g y a n 
úgy pl- gombát termeszteni, vagy állatokat nevelni, mint 
az egészséges emberek. Tehát én nem tudom elfogadni azt, 
hogy a csökkent munka k é p e s s é g ű  emberek alacsony t e l j e s í t m é 
nye juttatta az alap ítványt ilyen helyzetbe.
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Én ezeket az aggályaimat a kuratóriumi ülések en mindig e l 
mondtam, de sajnos foganatja nem volt, a véleményem, hogy 
á l m o d o z t u n k  és egy kicsit túllőttük a lehetőségeinket és 
ezért jutott ide ez az alapítvány.

C s ő v á r i  János:

Tisztelt K é p v i s e l ő - t e s t ü l e t !

Jórészt elhangzottak az én gondol ataim is Patonai úr s z á 
jából. Az én m e g g y őződésem is az, hogy nem lehet ezt az 
a lapítványt  eredményesen működtetni, mert rossz a k o n s t r u k 
ció, és ha nincs egy folyamatos bevétel, nincs kormány- 
program, nincs önkormányzati program, amely egy folyamatos 
bevételt jelentene erre a tevékenységre, akkor az a l a p í t 
vány nem tud működni, hiszen most jól prosperáló cégek is 
máról holn apra élnek. Én is azt mond om tehát, hogy az a l a 
pítványt meg kell szüntetni, mert ebben a mostani k o n s t r u k 
cióban nincs mód a f e n n marad ásának és tovább kell keresnün k 
a megoldást, de csak akkor szabad indítanunk valamit, ha 
annak a feltételei adottak lesznek.

Dr. M á t h é Valéria:

Mi m a g u n k  is oda jutottunk, h ogy ezt a konstrukciót tovább 
fenntartani nem szabad. Azonb an az a véleményünk, hogy k e l 
lene egy olyan megoldást találnunk, amelynek a segítségével 
nem úgy fizetnénk vissza az adósságainkat, hogy e ladjuk a 
vagyont, mert az biztos, hogy ez nagyon nagy ves ztességgel 
járna. Van olyan elgondolásunk, hogy mi a tagok, akikn ek 
erre l ehetőségünk van, a m űködőképes  ágazatokat p r i v a t i z á l 
nánk. Még ez nem öltött szigorúan testet, ezért nagyon s z e 
retném, ha minél h ama r a b b  le tudna folyni a revízió és e s e t 
leg egy prognózist felr a j z o l n á n a k  nekünk, hogy ne eladni 
kelljen a vagyont.
Bá r m i l y e n  furcsa, de ezt az Alapítványt az ott dolgozók 
szerett ék és bí znak a fennmaradásában, mert m é g i s c s a k  s i k e 
rült minden  hibánk ellenére egy új típusú kollektívát k i a 
lakítani, ahol mindenki úgy érezhette, hogy m e g m o n d h a t j a  a 
vélemén yét és egész értékű ember.

Az volna a kérésem, hogy d e fini tiv döntés most ne t ö r t é n 
jen, h a n e m  majd a következő testületi ülésen, amikor már 
lezajlott a revízió és mi m a g u n k  is tudunk tanácsokat kérni, 
hogy a n  tudnánk tovább működni, hogy nem ebben a formában 
azt tudomásul vettük.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

T i s z t e l e t t e l  elfogadva f ő o rvosa sszony alapállását, hadd 
k é r d e z z e k  valamit. Mennyibe kerül ez havonta, ha még mindig 
v á run k a döntéssel egy-másfél hónapot?
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D r . M á t h é Valéria:

Ezt én nem tudom pontosan megmondani, de a megszüntetés 
sem fog 1 hónap alatt megtörténni. Az biztos, hogy minden 
hónap többe kerül és így csak nő az adósság, mégis azt j a 
vaslom, hogy várjunk addig, amig kiderül, hogy mibe f o r d í t 
suk át ezt a vagyont.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Ha több hozzászólás nincs, akkor szavazásra teszem fel 
jegyző úr által megfogalmazott határozattervezetet. Aki 
ezzel egyetért, kérem szavazzon.

A képviselő-testület 22 igen szavazat, 1 tartózkodás m e l 
lett a következő határozatot hozta:

225/1993. ( X I .09.) számú képviselő-tes tületi 
h a t á r o z a t  :

Várpalota város Önkor mány z a t á n a k  Képviselő-tes- 
tülete a Jóléti Szolgálat Alapítv ány Várpalota 
ügyvezető igazgatójának az alapítvány m ű k ö d é 
séről szóló tájékoztatója tényfeltáró "negatív 
eredményei" (veszteség-adatai), illetőleg a 
tárgyalás során elhangzott kiegészítő v á l a s z o k 
ból kellő alapossággal tételezi fel, hogy az 
alapítvány működésképte lenné vált.

A Képviselő-testület - mint társalapító - s a j 
nálattal állapította meg, hogy az alapítvány 
kezelésére felkért kuratór ium nem tudja a m ű 
ködőképességet helyreállítani. Ezért egyetért 
azzal, hogy kuratóriumi felkérésre a Polgár- 
mesteri Hivatal Pénzügyi-, Költségvetési és 
Revizori Irodája vizsgálja mg az alapítvány 
gazdálkodását. E vizsgálattal me galapozotta n
- a társalapító v é leményének ismeretében - f o g 
ja felkérni a Képvi selő-testül et a Veszprém M e 
gyei Főügyészséget, hogy a Ptk. 74/E § (3) b e 
kezdésére figyelemmel kezdeményezze a bíróság 
előtt az alapítvány megszüntetését. A Képviselő 
testület a vizsgálat megállapítá saitól függően 
az alapító okirat Vl/12. pontjában foglaltak 
érvényesítésével tesz intézkedést a v é g e l s z á 
molás során megmaradt vagyonnak esetlegesen az 
eredeti alapítványi céloknak megfelelő haszno- 
s í t á s á r a .
H a t á r i d ő : a h a t á r o z a t n a k  az érdekelteknek tör- 
téno megküldésére : a z o' n n a 1 
A vizsgálat eredményéről szóló beszámolásra: 
a soron következő testületi ülés napja

Felelős : Domokos István alpolgármest er
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3/ 5 . ^§y§^l§í_9y er m ek -_ é s _ i f j ú s á g v é d e l m i _ p Q t l é k 1_valamint 

a_magasabb_vezetői_pütlék°k_megállapítására

L_e_s_z_k_o_v s_z k_i__Tibor:

Az Oktatásügyi Bizottság állásfoglalását kérném.

C _s_ ő _v_ á _r_ i _ _ J á n o s j_

Az ifjúságvédelmi pótlék ügyében az el őte rjesztést t á m o g a t 
ja a Bizottság 1 kiegészítéssel.

L _e_ s _z_ k _q_ v _s_ z _k_ i _ _ T i b o r

9-20 csoportos intézményi sornak a behozása 20-25 %-kal. F o 
rintban 1600-2000 forint közti tartománnyal, ez kimaradt a 
határozat-tervezetből.

C _s_ ő _v_ á _r_ i _ _ 3 á n o s i

Ezzel a kiegészítéssel javasoljuk. Ami a magasabb vezetői 
pótlé kokat illeti, többszörös nekifutás után is Bizottságunk 
úgy látja, hogy újból meg kellene vitatni kisebb szakmai k ö r 
ben és utána újból idehozni döntésre. Olyan problémát látott 
a bizottság, hogy bizon yoskisebb feladatokat ellátó in té z m é
nyi vezetők is magasabb vezetői beosztásba kerültek és ez e- 
setben problémát okozhat annál az embernél, aki esetleg t é n y 
leg fontosabb beosztást végez és ugyanaz lenne a magasabb k a 
tegóriába jutó pénz. Tehát ezt javasoljuk újból e l ő t e r j e s z 
teni.

L _e_ s _z_ k _o_ v _s_ z _k_ i _ _ T i b o r i

Az én feljegyzésemben az utolsó variációs elfogadás úgy i n 
dult, hogy Dr. Huszár Pál kép vi sel őtársam javasolja, hogy a 
törvény által elért 200 %-ot meg kell adni, de többet nem, 
és ez került elfogadásra a bizottság által azzal a k i e g é s z í 
téssel, hogy a jelenlegi 28 intézményt és ebből adódóan 28 
mag asabb beosztást tartalmazó listát és szervezetet áttekint
ve egy szervezeti struktúrára vonatkozó javaslat kidolgozás 
sára térünk vissza.

C _s_ ő _v_ á _r_ i _ _ 3 á n o s :

Tehát abban maradt a Bizottság, hogy a 200 %-os minimumot 
minden magasabb beosztású vezető meg fogja kapni, de ki a 
ma gasabb beosztású?
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L _e_ s _z_ k _o_ v _s_ z _k_ i _ _ T i b o r i

Az I. határozat-tervezetet a Közoktatási és Kulturális B i 
zottság az iskoláknál rendelkező részben 8 tanulócsoportig 
15-20 % 1200 és 1600 forintális összegű mó dosítá ss a l j a v a 
solja elfogadni. Ide a Bizottság javasolja betenni a 9 és 20 
tanulócsoportig kategóriába 20-25 %-kal pótlék m e g á l l a p í t á 
sát.
A másik határozat-tervezet vonatkoz ásában nincs teendő, mert 
a törvény amit minimumot előír, azt alkalmazni kell, ha mást 
addig nem ír elő.

P _a_ t _o_ n _a_ i _ _ 3 ó z s e f r

A Pénzügyi Bizottság azt javasolja, hogy a közalkalmazotti 
törvényben a vezetői pótlékokra előírt minim ális j u t t a t á s o 
kat alkalmazzuk azzal a kiegészítő  javaslattal, hogy 29 m a 
gasabb vezetői állásúnak minősített i ntézmény ve ze tő van, mi 
ezt soknak tartjuk, tehát ezzel együtt az intézményi kör f e 
lülvizsgálatát is indítványozzuk.

A _n_ g _y_ a _1_ _ _P_é t_e_r_n_é_;

Pétfürdő Városrész Önkormányzó Testülete 9 igen szavazattal 
tu la jd onképpen ugyanazt javasolta, mint a Pénzügyi Bizottság. 
Az intézmények egymáshoz való rendelését felül kell v i z s g á l 
ni, tehát az a 28-29 vezető, ami megítél és ün k szerint V á r p a 
lota városnál sok, erről van szó. Ennek m eg fe le lően k o n k r e 
tizálni a díjazást.

L _e_ s _z_ k _o_ v _s_ z _k_ i _ _ T i b o r

A kimutatás táblázatban föl van tüntetve az összes óvoda, 
kivéve a 6-os Számú. A Mártírok útihoz van besorolva t a g ó 
vodaként. Ezért nincs ottani vezető magasabb vezetői pótlék 
szempon tj ából itt figyelembe véve. Tehát az összevonás k o n k 
rét példáját erre célozva tették meg.

S _a_ j _t_ o _s_ _ _ű_á_n_o_s_:

Inota Városrész Önkormányzó Testülete 6 igen szavazattal e g y 
ha ngúlag javasolja mindkét hatá ro z at -t e rv e ze t et  változatlan 
formában elfogadni.

D r _ _B_ a _k_ o _n_ y _i_ _ _C_s_i_l_l_a_:

Az Egészségügyi Szociális Bizottság az alábbi akban szavazott:
3 igen, 2 nem és 1 tartózkodás. Tehát gyakorlat il ag  nem d ö n 
tött, és én sem döntöttem elnöki jogkörömben, hanem egy j a v a s 
latot tettem, miszerint fontolja meg a k ép v is e lő -t es tület a 
szervezeti összevonások lehetőségét. Erre a Bizottság 4 igen 
szavazattal és 2 tartózkodással szavazott.



59

L _e_ s _z_ k _o_ v _s_ z k_ i _ _ T i b o r :

Ez akkor módosító indítvány.
Kinek van kérdése?

C s ő _v_ á _r_ i J á n o s :

A magasabb vezetői beosztást ki állapítja meg?

D r ̂  _ _C_ z _e_ i _d_ 1 _i_ _ _I_s_t v_á_n_:

A törvény mondja ki.

C _ s ő _ v _ á r i _ J á n o s £

Akkor miért beszélünk róla, hogy kevés, vagy sok a magasabb 
be osztású dolgozó?

L _e_ s _z_ k _o_ v _s_ z _k_ i _ _ T i b o r 

Sz ervezeti módosítást javasolunk.
Kérdése kinek van? Vitára bocsátom az előterjesztést.

I _ö_ r _z_ s _ö_ k _ _ K á r o 1 y

A köz alkalmaz ot ti  törvény a k öz al kalmazot ta kr a vonatkozóan 
beosztásuktól, munkakörüktől függően meghatároz néhány p ó t 
lékot, mint pl. vezetői pótlékot, osztályfőnöki pótlékot, 
melynek mértékét a helyi önkormányz at na k kell szabályozni 
egy mi nimum figyelembe vételével.

Az in té zmények  ezzel a lehetőséggel éltek, az önkormányzat 
s za bá lyozási  köréből, a gyermek és ifjúságvédelmi felelős 
ne ve lő k ne k  a pótlékát a testület határozza meg. Tehát h a t á 
ro zatunk első fele ebből a feladatból adódik és erre történt 
ez a.javaslat. Különösen indokoltnak találom ennek a középső 
körnek a betűzését, 9 és 20 tanulóc so port közé eső i n 
tézmény a városban iskolák vonatkozásában most nincs, de semmi sem 
garantálja, hogy jövőre nem lesz. Ezt a kategóri át  m i n d e n k é p 
pen s z üksége sn ek  találom, hogy sza bályozza a k é p v i s e l ő - t e s t ü 
let .

A másik határozat a magasabb vezető beosztásban lévő vezetők 
p ó t l ék á na k a megállapítása. Minimum 200 %, ma xi mum 300 % l e 
het. Az Al-es kategóriának átmenetileg 8 ezer forint van m e g 
szabva. Ez a mindenkori me gé lh e té sh e z szükséges legkisebb 
összegű pénzt jelentené. Amit én úgy értelmezek, hogy ez a 
minimálbér, tehát itt máris egyfajta ell entmondás van, mert 
a m in i má l bé r  9000 forint és a törvény átmenetileg 8000 f o 
rintban gondolodik  az A1 kategóriában. Van olyan dolgozónk, 
akit ide kell besorolni.
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A Kulturális Bizottságnál is téma volt, hogy ebbe a k a t e 
góriába meddig menjünk el. Itt vetődött fel Huszár k é p v i 
selőtársam részéről, hogy a megyéhez átadott i n t é z m é n y e k 
nél igen nagy valószínűséggel csak a minimumot fogják m e g 
kapni, mi pedig másképp rendelkezünk ebben a határozatban.

L _e_ s _z_ k _o_ v _s_ z _k_ i _ _ T i b o r

Javasoltatok a határozat-tervezetben, de nem rendelkeztetek.

I _ö_ r _z_ s _ö_ k _ _ K á r o 1 y i

Erkölcsileg sem indokolt, másrészt pedig a munka b o n y o l u l t 
sága sem indokolja ezt a különbséget. Viszont a városon b e 
lül a munka bonyolultsága szempontjából nagyon komoly e l t é 
rések vannak az egyes intézmény-vezetők feladata, f e l e l ő s 
ségének mértéke között. Itt vetődött föl, hogy egy 2 c s o 
portos óvoda, ahol van 32 gyerek, a vezetője magasabb b e 
osztású dolgozó, és van jónéhány 20-32 fölötti t a n u l ó c s o 
porttal, többszáz diákkal dolgozó intézmén yv ez ető esetleg 
számos nagyságrendű dolgozóval, akiknek szintén ugyanannyi 
pótléka lehet. Ezen kívül pedig felel az egész intézmény 
ga zd ál kodásáért is. Tehát nem indokolt, hogy ez a s z e r v e 
zeti felépítés továbbra is fennmaradjon az intézmények v o 
natkozásában. Meg kell vizsgálni, hogy ezek az óvodák s z e r 
vezetileg hová csatolhatok és hogy vezető helyettes i r á n y í 
tásával ezek az óvodák együttműködve ter mé sz etesen az anya- 
óvodával ugyanazt a funkciót el tudják látni, ugyanazt a 
feldatot, amit eddig is elláttak. Tehát a határ oz at -terve-  
zeteknek a második része erre vonatkozik. A jelenlegi s z e r 
vezeti formát kell felülvizsgálni.

A .közalkalmazotti törvény hatályba lépésével az i n t é z m é n y 
vezető, mint közalkalmazott, ugyanabba a kategóriába t a r t o 
zik, mint a nem vezető közalkalmazott. Tehát a vele egyidős 
tanárkollégája ugyanannyi fizetést kap, mint őv A kettő k ö 
zötti munkák különbségét fejezi ki a vezetői pótlék.

L _e_ s _z_ k _v_ s _z_ k _i_ _ _T_ib_o_r_:

Egyéb észrevétel? Vélemény?
Először az I. határo za t- tervezetet teszem föl szavazásra, 
aki a ki eg és zítéssel együtt elfogadja, kérem szavazzon!

A k é pv i se lő -t estüle t 22 igen szavazattal, 1 nem szavazattal 
a következő határozatot hozta:

226 /1993. (XI. 9.) sz. ké p vi s el ő-te st ül eti határozat:

A Képviselő -t estület engedélyezi, hogy a helyi Ö n 
kormányzati fenntartású ok ta tási-n ev el ési i n t é z m é 
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nyekben (9 óvoda, 7 általános iskola, 1 s p e c i á 
lis szakiskola) gyermek- és ifjúságv édelmi f e l e 
lőst (felelősöket) bízzanak meg, és részükre e- 
zen a címen 1994. január 1-jétől pótlékot fol y ó 
sítsanak.

A Képviselő-testület a személyenként fizethető 
pótlék mértékét a kö z alkalma zo tt ak jogállásáról 
szóló 1992. évi XXXIII. tv. 89. § (2) bek. a.) 
pontja szerint az A1 fokozat ^-ában a k ö v e t k e 
zőkben határozza meg:

Óvodák :

2 csoportos óvoda: 12,5 H - 15 % (1.000 - 1,.200 Ft)
3 csoportos óvoda: 15 % - 20 % (1.200 - 1,.600 Ft)
5 vagy több

csoportos óvoda: 20 % - 25 ^ (1.600 - 2,.000 Ft)

Iskolák:

8 tanuló csoportig:: 15 % - 20 % (1.200 - 1..600 Ft)
9-20 tanuló c s o 

portig: 20 % - 25 % (1.600 - 2 ..000 Ft)
21-25 tanuló c s o 

portig: 25 % - 35 % (2.000 - 2..800 Ft)

A fenti határok között a pótlék összegének megálla-
pítását a K ép vi selő-te st ül et az in té zmény-vezető 
hatáskörébe adja.

A Ké pviselő- te st ület felhívja a polgármestert, hogy 
az 1994. évi kö lt ségvetési rendelet előkészítésekor 
határozatára legyen figyelemmel.

H a t á r i d ő : 1994. december 31.
F e l e l ő s : Leszkovszki Tibor polgármester

L _e_ s_z_k_o_v_s_z_k_i__Tibor:

A másik módosító indítvány az volt, hogy az intézmény v e z e 
tői pótlék vonatkozásában a törvényi minimumot kapják meg.

Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon!

A ké pv is elő-tes tü le t 22 igen szavazattal, 1 tartózkodás m e l 
lett a következő határozatot hozta:

ZZZ / l??3_L_(XI_L_9_L)_szJ,_képviselő-testületi_határGzatj_

Várpalota város Önkormányzati K épvisel ő- te stülete  
az önkormányzati magasabb vezető beosztású közalkal-
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mazottainak vezetői pótlékát a k öz a lk al ma zottak 
jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. tv. 70. §
/1/ és /2/ bekezdése alapján a törvény 89. § /2/ 
bekezdés a.) pontjában me ghatározott A1 fokozat 
200 %-ában állapítja meg 1994. január 1-i h a 
tállyal .

A Kép viselő-test Lilét felhívja a Polgármestert, 
hogy az 1994. évi költségvetési rendelet e l ő k é 
szítésekor a vezetői pótlékigényt szerepeltesse, 
illetőleg a vezetők átsorolásáról gondoskodjék.

H a t á r i d ő : 1993. december 31.
F e l e l ő s : Leszkovszki Tibor polgármester

L _e_ s _z_ k _o_ v _s_ z _k_ i _ _ T i b o r

A bizottsági javaslatok alapján felteszem szavazásra, hogy 
a decemberi testületi ülésre készüljön javaslat az e s e t l e 
ges intézményi összevonásokról.-

A k ép v is elő- te st ület 22 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett a következő határozatot hozta:

229/1993. (XI. 9.) sz. képvis elö-tes tü le ti határozat:

Várpalota város Önk ormányzati K é pv is elő-tes tü le te 
felkéri a Polgármestert, hogy a Humán K ö z s z o l g á l 
tatási Iroda közre működésé ve l az intézmények k ü 
lönböző na gyságrendje miatt készítsen felmérést 
az intézmények esetleges szervezeti ö s s z e v o n á s á 
ról, megvizsgálva a vezetői irányítás': m e g v á l t o z 
tatásának szükségességét.

Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester 
Határidő: 1993. decemberi testületi ülés

3/ 6. B o r b é l y _ I m r e _ é s _ K o v ác s _A ni k ó_ k ér e lm e_ a la p já n _v ir á g-  

bol±_részére_ingatlan_eladása

L _e_ s _z_ k _o_ v _s_ z _k_ i _ _ T i b o r ̂

A ma elfogado tt  rendeletünk értelmében erre a kérelemre a 
válaszun k megszületett azzal a módosító indítvánnyal, amit
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Farkas László beterjesztett, hogy ezt a területet p a r k í r o 
zóvá nyilvánítottuk az Általános Rendezési Tervben.

D r . _C_ z _e_ i _d_ 1 _i_ _ _I_s_t_v_á_n_:

Ennélfogva a terület forgalom-képtelen.

L _e_ s _ z k o v _ s z _ k _ i _ T i b o r :

A Képviselő-testület ezen indokok alapján nem járul hozzá 
a kért terület értékesítéséhez, aki ezzel egyetért, kérem 
szavazzon!

A ké pviselő-testület 23 igen szavazattal egyhangúlag a k ö 
vetkező határozatot hozta:

_2_2_9/199_3_._(XI._ 9.)_ _s _képvis el ő -t es t ül e ti _ ha±ározat£

Várpalota város Önkormányzati Kép vis el ő- testül et e 
nem járul hozzá Borbély Imre és Kovács Anikó t e 
lekvásárlási kérelméhez a 3216 helyrajzi számú, a 
Várpalotai Önkormányzat tulajdonát képező "köz te
rület" ingatlanon, mivel az ingatlan forgalomképtelen.

H a t á r i d ő :
Felelős :

3/7. y§rpalotaA _3654_t ul aj do n i_ la p on _ ny i lv án t ar t ot t _3 42 4  

he ly rá j zi _ sz ám ú _i n ga t la n_ e la d ás a _M és z ár o s_ 5 án do r  

felépítmény_ tu la jdonos részére

L _e_ s_z_k_o_v_s_z_k_i__Tibgr:

Előterjeszt őn ek  van-e szóbeli ki egészítése?

IA í A _ Aá_1_mAn_:

N i n c s .

D o m o k o s__Istvánj_

Vá rosrendezési és Kommunális Bizottság 8 igen szavazattal 
egyhan gúlag a hat ározat-t er ve zetet elfogadásra javasolja.

P _a_ t _o_ n _a_ i _ _ J ó z s e f ̂

Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal,
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1 tartózkodás mellett javasolja az eladást.

A _n_ g _y_ a _1_ _ _P é t e_r n é :

Pétfürdő Részönkormányzata tárgyalta, de nem foglalt állást. 

S _a_ j _t_ o _s_ _ _J_á_n_o_s_:

Nincs nyoma a jegyzőkönyvben, hogy tárgyaltuk volna.

9 £ i _P_ ? _e_ í A 1 _i_ _ _I_s_t v_á_n_:

Tisztelt Képviselő-testület! Úgy gondolom, hogy a nagy s i 
etségben, miután az elnök úr sietett a közszereplésre, ez 
valóban kimaradt a me gt ár gyalandó  el őte rjesztések közül. 
Kérem a tisztelt képvi selő-testületet, hogy miután v i t a t 
ható az, hogy ez a döntés megszületett-e vagy sem és az 
i ng at la n-értékesítéshez szükséges a Részönkormányzat e- 
gyetértése, a Ké pv iselő-testület hozza meg döntését, de 
az Inotai Részönkormányzat utólagos egyetértésének fe l
tételével .

L _e_ s _z_ k _o_ v _s_ z _k_ i _ _ T i b o r

Az előbbi javaslatot teszem fel szavazásra, aki egyetért 
vele, kérem szavazzon!

A ké pv is elő-testület 23 igen szavazattal egyhangúlag a 
kö vet ke ző határozatot hozta:

230_ / l 9 93 a _ (XI_._ ) _sz_._képviselő-testületi_határozat^

Várpalota város Önkormányzati K épvis el ő- testüle te  
engedélyezi a Várpalotai 3654 számú tulajdoni l a 
pon nyilvántartott 3424 hrsz-ú, összesen 1167 m2 
területmértékű, "Beépített terület és kert" m ű v e 
lési ágú ingatlan eladását. Az ingatlan a Magyar 
Állam tulajdonában, a VTVB Műszaki Osztálya k e z e 
lésében, de az Önkormányzati törvény 107 § /2/ b e 
kezdése értelmében Várpalota város Önkormányzata 
tulajdonába került.

A vételárat a földhasználati szolgalmi joggal r e n 
delkező felépítmény tulajdonos részére - m é l t á n y o s 
ságból - a forgalmi érték 10 %-ában, azaz 40.845,- 
Ft-ban határozza meg.

Az ért ékesítéshez az Inotai Városrész Önkormányzó 
Testület egyetértése szükséges.


